
گزارش
سلیمی

کمبود آب و خشکسالی به عنوان مهم ترین مشکل 
منطقه بجستان گریبان گیر کشاورزی و جمعیت 
روستایی وشهرنشین  این منطقه به لحاظ کمبود 
آب شرب وکشاورزی شده است. درحالی که خطر 
خسارت های ناشی از خشکسالی به مراتب بیشتر 
از دیگر بلایای طبیعی مانند سیل ،زلزله و... 
است ولی به دلیل این که مشاهده تاثیرتخریبی 
این پدیده نیاز به زمان زیادی دارد، به مطالعه 
و تحقیق و نحوه  برخورد با آن کمتر توجه شده 
است. به همین دلیل  بر آن شدیم، مشکلات کم 
آبی و ضرورت ترویج نحوه درست مصرف  آب را از 

دید مردم و مسئولان بررسی کنیم.  

  تبصره  ۳ که بر روی قبض ما اعمال 	 
می شود دور از انصاف است

به  توجه  با  گفت:  بجستانی  شهروند  نیا  حسن 
شوری آب و کیفیت پایین آن، تبصره  ۳ که بر روی 
قبض ما اعمال می شود دور از انصاف است واگر 
در شهر های مجاور اعمال می شود چندان دور 
از انتظار نیست امّا در بجستان نباید اعمال شود.
بجستانی  شهروندان  از  دیگر  یکی  میری  علی 
افزود: برای این که شاهد کمبود آب در  شهرستان 
نباشیم باید فرهنگ سازی درست انجام شود و 
مردم را به هر نحوی تشویق کنند تا خودشان به 
مصرف درست رغبت کنند، در زمینه  کشاورزی 
به ویژه برای کشاورزان باید تسهیلات ویژه ای را 
لحاظ کنند که بتوانند به آبیاری قطره ای باغات و 
مزارع روی بیاورند تا شاهد هدر رفت آب نباشیم. 

کیفیت پایین آب وکمبود آب شرب	 
شهروند دیگری با توجه به کیفیت پایین آب وکمبود 
آب شرب وسخت بودن آب و نمک فراوان آن گفت: 
خودم واکثر مردم از مشکل سنگ کلیه رنج می بریم.
وی افزود:نبود آب شیرین در لوله کشی خانگی خود 
نیز دلیلی شده که اکثرافراد به ویژه جوان های این 
شهر به شهرهای بزرگ و مجاور مهاجرت کنند و این 
خود دلیلی می شود که در آینده شاهد جمعیت کم 

در بجستان و نسلی پیر باشیم.

کمبود  وشور بودن آب	 
گوید:  می  نیز  بجستانی  بقایی،شهروند  حسن 
کمبود آب  در بجستان بیداد می کند، آب لوله 
کشی خانه ها شور است و نمی توان آن را مصرف 
کرد.وی می افزاید: دستگاه های کارتی برداشت 
آب در شهر نصب کرده اند تا آب شرب قابل خوردن 
را از آن جا برداشت کنیم امّا این نیز مشکلاتی را به 
وجود آورده است.افراد مسن یا ناتوان برای  تامین 
آب شرب خود از مسیر خانه تا ایستگاه برداشت 
آب، توان برداشتن دبّه  آب را نخواهند داشت و یا  
برای یک دبّه  آب، با پرداخت دوهزارتومان کرایه 
تاکسی، آب آشامیدنی را تامین کنند.وی می 
افزاید : مسافرانی که بجستان را نقطه  استراحتگاه 
خود قرار می دهند در شهر به دنبال آب شیرین 
مواجه  کارتی  آب  پروسه  با  وقتی  که  هستند 

می شوند تعجّب می کنند. 

مشکل فرسوده بودن خطوط انتقال آب	 
شهری  فاضلاب  و  آب  رئیس  دانشوری  علی 
بجستان افزود: فرسوده بودن خطوط انتقال آب 
بجستان و جلوگیری از هدر رفتن آب نیازمند 
اعتبارات زیاد است و توجه  جدی مسئولان را 
می طلبد.وی فرسودگی تجهیزات و طولانی بودن 
خط انتقال و کمبود مخزن نگهداری آب شرب 

بجستان و فرسودگی خطوط انتقال آب را از جمله 
تنگناها و مشکلات این بخش در شهرستان می 
داند وی با اشاره به این که 70درصد آب بهداشتی 
منصوری  دشت  از  که  بجستان  شهری  مناطق 
برخوردار  مطلوبی  کیفیت  از  شود   می  تامین 
ایستگاه  این آب توسط دو  افزاید:  نیست، می 
پمپاژحصارک و منصوری از فاصله ۳۵کیلومتری 
تامین و با اختلاف ارتفاع 420 متر  وارد مدار 
مصرف می شود. وی افزود: تجهیزات مورد نیاز 
تامین و انتقال آب شرب شهری بجستان با گذشت 
سال های متمادی فرسوده شده است و نیازمند 
توجه بیشتر مسئولان و دست اندرکاران و سرعت 
بخشی در تعویض است. دانشوری در ادامه گفت: 
با تلاش دولت تدبیروامید 18 جایگاه تامین آب 
شیرین با صرف اعتبار 20 میلیارد ریال در سه 
سال گذشته دربجستان ایجاد شد و توان توزیع 
روزانه آب شیرین در این ایستگاه ها ۳۵0متر 
تقاضای  به  توجه  با  که  حالی  است.در  مکعب 
مردم هم اکنون 20 مترمکعب آب از طریق آن 
ها توزیع می شود. وی اضافه کرد: آب مورد نیاز 
شهروندان هم اکنون در یک مخزن سه هزار متر 
مکعبی نگهداری می شود و با توجه به ظرفیت 
های موجود تامین یک مخزن پنج هزار متر مکعبی 
دیگر ضروری است. وی ادامه داد: همچنین برای 

کاهش مشکل تامین آب شرب شهری بجستان یک 
چاه در منطقه یونسی حفرشده است که احداث 
اتاقک و اجرای خط انتقال آن نیازمند حدود چهار 
همچنین  گفت  است.وی  اعتبار  ریال  میلیارد 
مجوز حفرچاه درداخل این شهر و درجاده فردوس 
گرفته شده است که در صورت تامین اعتبار به حفر 

آن ها اقدام می شود.

18هزار نفر در قالب 7500 مشترک 	 
زیر پوشش خدمات اداره  آبفای شهری 

بجستان قراردارند
حسین ابراهیمی فرماندار بجستان افزود:برای 
رفع مشکل آب بجستان قصور و کوتاهی نشده 
و نصب سیستم آب شیرین کن یکی از خدمات 
خوبی است که انجام شده است اما باید فرهنگ 
سازی کامل را انجام داد. قاسمی رئیس جهاد 
کشاورزی شهرستان بجستان نیز گفت: امسال 
ها  قنات  آب  وضعیت  گذشته  سال  به  نسبت 
بهترشده و قنات هایی بوده که چهارسال آب 
نداشته امَا امسال تجدید حیات شده است .درست 
منطقه   در  ویژه  به  خشکسالی  شاهد  که  است 
کویری بجستان هستیم ولی به هرحال نسبت به 
گذشته که مزارع با تانکر آبیاری می شد امسال 
با قنات هایی که دوباره احیا شد وبا قنات آبیاری 
می شود وضعیت بهتری داریم و  باز هم بایدصرفه 
جویی کرد و کشاورزان را به آبیاری قطره ای و 
راهکارهای سودمندی که باعث هدر رفت آب 
نشود، تشویق کرد.قاسم علی اکبرزاده رئیس 
شورای شهر بجستان نیز در ادامه اظهار کرد: هم 
اکنون شبکه آب شرب مناسب نیست و باید برای 
کیفیت بخشی  آن اقدام شود و ایجاد ایستگاه 
های آب شیرین اگرچه تدبیری برای آینده است اما 
استاندارد های فاصله  ایستگاه آب شیرین تا منازل 
رعایت نشده است و افراد کم توان و ناتوان دچار 

زحمات زیادی برای حمل آب با گالن می شوند. 
وی حل مشکل آب شرب بجستان را دور از ذهن 
ندانست و افزود: با توجه به منابع آب موجود امکان 
پیدا کردن آب قابل شرب در حد 60 لیتر در ثانیه 
برای مصارف خانگی در محدوده شهرستان با کف 
شکنی چاه های موجود و تغییر مسیر و حفر چاه 
های دستی و دسترسی به آب شیرین به ویژه در 

حوزه کویرامکان پذیر است.                                                       
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شهرستان ها از میان خبرها
شهرستان ها

رئیس بنیاد شهید فریمان خبرداد: 

شهادت مدافع حرم سيدهادي 
علوي از روستاي تقي آباد فريمان

اصغری/ رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران فریمان در 
گفت وگو با خراسان با تایید خبر شهادت مدافع حرم 
سیدهادی علوی از اهالی روستای تقی آباد فریمان 
گفت:مادر و خانواده شهید در روستای تقی آباد فریمان 
سکونت دارند و قرار بود پیکر مطهر این شهید بزرگوار 
به فریمان منتقل شود، بنابراین با توجه به سکونت پدر 
این شهیدبزرگوار در شهر اصفهان و اصرار وی ، پیکر 
شهیدعلوی به اصفهان منتقل می شود. محمدقهاربا 
بیان این که درصدد هستیم در صورت همکاری لشکر 
پنج نصرپیکر این شهید عزیزابتدا درفریمان تشییع و 
بعد به اصفهان منتقل شود، گفت:در صورت تشییع در 

فریمان اطلاع رسانی خواهد شد. 

امام جمعه خلیل آباد: 

مصوبات شورای فرهنگ عمومی 
جدا از وظايف  روسای ادارات نيست 

نوری/امام جمعه خلیل آباد در جلسه شورای فرهنگ 
عمومی این شهرستان گفت: مصوبات شورای فرهنگ 
عمومی جدای از وظایف دستگاه ها نیست و این شورا 
نمی تواند جدا از اختیارات و وظایف دستگاه ها پیش 
برود. امام جمعه خلیل آباد با اشاره به این که شورای 
و  فرهنگی  وظایف  اجرای  بر  تأکید  عمومی  فرهنگ 
مذهبی دستگاه ها و نظارت بر اجرای آن دارد، اظهار 
و  پیشنهادها  عمومی  فرهنگ  شورای  اعضای  کرد: 
انتقادهای خود را برای پیشرفت مسائل دینی، مذهبی 
و فرهنگی و تقویت باورهای دینی مردم شهرستان داشته 
باشند. وی با بیان این که ضعف باورهای دینی انسان را 
به خیلی از مسائل غیر دینی می کشاند، گفت: هر اندازه 
به فعالیت های مذهبی- دینی در شهرستان توجه شود 
مطمئناً آسیب های اجتماعی کمتری را شاهد خواهیم 
بود. ناهیدی با اشاره به این که دستگاه ها و نهاد های 
مختلف باید در اجرای وظایف فرهنگی، دینی و مذهبی 
خود اهتمام داشته باشند، افزود: توجه بیشتر به مناسبت 
های مذهبی و ملی و هر آن چه که باورهای دینی را تقویت 
می کند باعث کاهش آسیب های اجتماعی می شود. 
وی همچنین اظهار کرد: باید از انتقاد سازنده و مفید 
استقبال کرد ولی انتقاد تخریبی باعث دلسرد کردن 

مسئولان و مردم می شود. 

اخبار
شهرستا ن ها

نماینده اهل سنت در مجلس خبرگان رهبری: 

 دشمنان اسلام از اتحاد اهل سنت
 و شيعه هراس دارند

 نماینده اهل سنت سیستان و بلوچستان در مجلس 
و  اقوام  وحدت  از  دشمن  برهراس  رهبری  خبرگان 
مذاهب اسلامی تاکید و بیان کرد: دشمنان اسلام 
به هیچ عنوان اتحاد و همبستگی اقوام و مذاهب به 
ویژه اهل سنت و شیعه را نمی خواهند و از این اتحاد 
و یکپارچگی ترس دارند.به گزارش ایرنا مولوی نذیر 
احمد سلامی  در جمع طلاب حوزه های علمیه دارالعلوم 
اسلامی روستای ریزه و انوارالعلوم اسلامی روستای 
خیرآباد شهرستان تایباد افزود: دشمنان با برنامه های 
از قبل پیش بینی شده و راه اندازی فتنه های مختلف به 
دنبال این هستند که بر امت اسلامی غلبه و مسلمانان 
را در جهان تضعیف کنند.وی ادامه داد: در این برهه 
حساس کنونی که دشمنان اسلام در پی ضربه زدن به 
باورها و اعتقادات مسلمانان هستند حفظ اقتدار و عزت 

مسلمانان در گرو وحدت است.

با حضور معاون سیاسی  استاندار 

فرماندارجديد درگز معرفی شد 
 مقصودی-درجلسه شورای اداری درگز محمدحسن 
فرهادی به عنوان اولین فرماندار دولت دوازدهم دردرگز 
معرفی شد.حسینی معاون سیاسی ،اجتماعی و امنیتی 
استاندار صبح دیروز ضمن معرفی فرماندارجدید درگز 
با اشاره به این که یک فرماندار باید نگاه مسئولیت پذیر 
انه داشته باشد، افزود: دردرجه اول تحرک کاری باید 
از فرماندار شروع شودوبا به کارگیری کلیه امکانات 
برای توسعه سیاسی و اجتماعی و آسیب شناسی و توجه 
به مسائل فرهنگی تلاش کند. فرماندار جدید درگز 
نیزبروحدت و همدلی مردم تاکید کرد وگفت: تلاش ما 
براین است که از تجربه آموزش نیروی  انسانی به عنوان 
یک  راهبرد استفاده کنیم و با تلفیق تجربه و نیروی  
جوانی بهره وری راافزایش دهیم .فرهادی براستفاده 

ازتوانمندی بانوان وجوانان تاکید کرد.

بهره برداری  از6 واحد مسکونی 
برای خانواده های دارای  دو معلول

کلاته- با حضور مدیرعامل انجمن خیران مسکن ساز 
کشور جمعی از مسئولان استانی و خیران نیک اندیش 
شش واحد مسکن برای خانواده های دارای دو معلول 
280 میلیون تومان در سبزوار به  بااعتباری حدود 
بهره برداری رسید.موسوی مدیرکل بنیاد مسکن استان 
گفت: هم اکنون 4۳0 هزار واحد مسکن روستایی در 
استان وجود دارد.وی اظهار کرد: از این تعداد ۳00 هزار 
واحد مسکن روستایی نیازمند مرمت و نوسازی است و 
۳0 هزار واحد مسکن روستایی نیز از سوی روستاییان 

به صورت مقاوم احداث شده و نیازی به نوسازی ندارد.

گزارشی از مشکل کمبود آب شرب وکشاورزی دربجستان 

نارضایتی مردم  بجستان از کیفیت پایین آب شرب

مدیر جهاد کشاورزی نیشابورخبرداد: 

 پرداخت 10 ميليارد تومان تسهيلات 
برای مکانيزاسيون کشاورزی نيشابور

محمودی/ رئیس اداره تعاون روستایی سرخس از خرید بیش از هزار تن وش پنبه 
درسه مرکز خرید شهرستان خبر داد. به گزارش خراسان رضوی مرتضی سندگل با اشاره به نقش شرکت 
تعاونی روستایی سرخس در توسعه اشتغال گفت:با توجه به راه اندازی کارخانه پنبه پاک کنی در منطقه 
ویژه موفق شدیم با هماهنگی های انجام شده از شهریور امسال در سه مرکز خرید شامل روستای سنگر 
بزنگان وشهر سرخس زیر نظر کارشناسان بر اساس رقم تحویلی به مبلغ سه هزار و 404 تومان و دو هزار 
و 77 تومان به خرید وش پنبه به طور مستقیم از کشاورز اقدام کنیم. وی افزود:تاکنون یک هزارو ۵۵2 تن 

پنبه با اعتبار پنج میلیارد و 200 میلیون تومان در قالب 6۵۳محموله خریداری شده است.

کلاته/ مدیرعامل شرکت آب منطقه ای خراسان رضوی از انسداد هزار و 
صد حلقه چاه غیرمجاز در استان خبر داد و گفت: بر اساس تصمیم شورای حفاظت آب، برای امسال 
هدف گذاری آب منطقه ای خراسان انسداد دو هزار حلقه چاه غیرمجاز است. محمدحسین جعفری 
در حاشیه دیدار با فرماندار سبزوار اظهار کرد: با توجه به شرایط کنونی افت آب های زیرزمینی و 
خشکسالی های اخیر 98 درصد چاه های آب کشاورزی استان هوشمند شدند. وی افزود: مالکان 
چاه های آب کشاورزی مجهز به کنتور هوشمند شدند و ابزار اندازه گیری حجمی روی چاه های آب 

کشاورزی نصب شده است.

مدیر جهاد کشاورزی نیشابور از ابلاغ 74 میلیارد ریال اعتبارات و تسهیلات 
خرید ماشین آلات، ادوات، لوازم و تجهیزات زراعی، باغی،دام،طیور،آبیاری و... درسال زراعی 97-96 
خبر داد.محمد علی فرهمندراد گفت: تاکنون 29۳ دستگاه ماشین آلات و ادوات حوزه کشاورزی طی 
امسال از محل خط اعتباری مکانیزاسیون شهرستان به کشاورزان تحویل و تسهیلاتی حدود 26 میلیارد 
ریال پرداخت شده است. این در حالی است که سال گذشته نزدیک به 7۳ میلیارد ریال تسهیلات از محل 
مذکور جذب شده است.وی بیان کرد: دستیابی به خودکفایی و خوداتکایی کشاورزی مستلزم توجه به 

نکاتی از جمله مکانیزاسیون کشاورزی است که نقش بسیار بارزی دارد.

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای  استان خبرداد:

 انسداد 1100 حلقه چاه غيرمجاز
 در خراسان رضوی

رئیس اداره تعاون روستایی سرخس خبرداد:

خريد تضمينی بيش از 1000 تن وش 
پنبه از کشاورزان

چهره ها و خبرها

با خبرنگاران
شهرستان ها

نوری/ سیزدهمین شهردار خلیل آباد امروز در جلسه 
شورای اداری خلیل آباد با حضور مدیرکل دفتر امور 
شهری استانداری خراسان رضوی معرفی می شود. 
حمید عنایتی سرپرست شهرداری خلیل آباد، از معرفی 
مهندس هادی گوهریان به عنوان سیزدهمین شهردار 
این شهر خبر داد و گفت: امروز )سه شنبه( با حضور کلیه 
رئیسان ادارات ، امام جمعه واعضای شورای شهر خلیل 
آباد توسط علوی مقدم مدیر کل امور شهری استانداری، 

شهردار خلیل آباد معرفی و مشغول به کار خواهد شد. 
*رئیس اداره میراث فرهنگی نیشابور گفت: ساخت و 
فیلم برداری مستند صنایع دستی ویژه نیشابور آغاز شد.
غضنفری/ فرمانده انتظامی تربت حیدریه گفت: در پی 
وقوع چندفقره سرقت محتویات داخل خودرو در این 

شهرستان، موضوع در دستورکار پلیس قرار گرفت.
اصغری/رئیس آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری 
شهرفرهادگرد از برخوردیک دستگاه کامیونت با کامیون 
آیفا خبر داد و گفت:در این حادثه سرنشینان خودروی 

کامیونت به طرز معجزه آسایی جان سالم به دربردند.
باقری/آتش سوزی در یک کلاس درس آموزشگاه اخلمد 
چناران با اقدام به موقع مدیر و معلمان مدرسه مهار و 
خاموش و ختم به خیر شد. به گزارش خبرنگار ما معاون 
آموزشی اداره آموزش و پرورش چناران گفت:مقارن 
ساعت هشت صبح دیروز در حالی که دانش آموزان 
نفتی  بخاری  شدند  می  آماده  آزمون  برای  کلاس 
کاربراتوری کلاس به دلیل نشت نفت دچار آتش سوزی 
شد که با اقدام به موقع مدیر و کارکنان مدرسه دانش 

آموزان به بیرون هدایت شدند و آتش مهار شد.
محمودی/مسئول امور جوانان جمعیت هلال احمر از 
برگزاری انتخابات کانون های هلال احمر برای توسعه 
آموزش های امدادی در مدارس خبر داد. به گزارش 
خراسان رضوی زهره مجیدزاده مسئول امور جوانان 
کانون  گفت:انتخابات  احمرسرخس  هلال  جمعیت 
های دانش آموزی جمعیت هلال احمر برای جذب و 
آماده سازی دانش آموزان علاقه مند به انجام داوطلبانه 
خدمات امدادی و عام المنفعه براساس توافقنامه منعقد 
شده با وزارت آموزش و پرورش در16 دبیرستان مقطع 

تحصیلی اول متوسطه برگزار شد.

خبر

شهرستان ها

اعتراض کسبه نيشابور به ساخت 
تقاطع غير همسطح 

باعبور حداقل چهار قطار در ساعت و راه اندازی خط 
پروژه  نیشابور  شهرداری  تهران-مشهد،  سریع السیر 
تقاطع غیر همسطح خیابان کاشمر و ریل قطار را آغاز کرده 
که با اعتراض کسبه و اهالی منطقه مواجه شده است.
به گزارش  فارس ، باعبور حداقل چهار قطار در ساعت 
و راه اندازی خط سریع السیر تهران-مشهد، شهرداری 
نیشابور پروژه تقاطع غیر همسطح خیابان کاشمر و ریل 
قطار را آغاز کرده که با اعتراض کسبه و اهالی منطقه 
مواجه شده است.براساس این گزارش مسدودشدن 
خیابان کاشمر ، از بین رفتن تعدادی از فرصت های 
شغلی کسبه و نارضایتی آن ها را به دنبال داشته است.
شهرداری نیشابور نیز اهالی این محله و کسبه خیابان 
عمار یاسر را به مسجد دعوت می کند و درباره پروژه 
توضیحاتی می دهد اما آن ها قانع نشدند و در محل اجرای 
پروژه تجمع کردند. شورگشتی یکی از ساکنان زیر پل 
عابر پیاده راه آهن  به فارس می گوید: زیرگذر پیاده رو 
مشکل ما را حل نمی کند کسب وکار مغازه داران محل 
ازرونق می افتد پل عابر پیاده ای هم که گذاشتند پله برقی 
 ندارد و افراد سالخورده نمی توانند از آن عبور کنند
اما شهردار نیشابور ادامه می دهد: با توجه به مخاطرات 
برخورد قطار با عابران و وسایل نقلیه که متاسفانه تاکنون 
نیز سابقه داشته و از طرفی در مسیر مشهد و تهران فقط 
دو تقاطع همسطح با ریل وجود دارد و هر دو تقاطع در 
نیشابور است امکان حفظ آن میسر نبوده است و از طرفی 
با توجه به وجود خط  اصلی انتقال گاز و خط انتقال آب، 
امکان احداث زیرگذر با عرض مناسب به نحوی که مسیر 
دو طرفه را تامین کند میسر نیست. علی نجفی ادامه 
می دهد: در صورت احداث مسیر یک طرفه )بدون در 
نظر گرفتن مسائل فنی و طول رمپ که این موضوع نیز 
در صورت اجرا عزیزان ساکن در محور را بیشتر دچار 
مشکل خواهد کرد( امکان برخورد رخ به رخ وسایل نقلیه 
و موتورسواران یا دوچرخه سوارانی که متاسفانه عموما 
بدون رعایت ضوابط تردد می کنند زیاد است و محور را 

بدل به قتلگاه می کند.

تصادف رانا با کاميون 4 کشته به جاگذاشت 

تمدن،عرفانیان-رئیس پلیس راه استان گفت:در سانحه رانندگی در کیلومتر 2۵ محور 
مشهد به سرخس چهار نفر جان خود را از دست دادند. به گزارش خراسان رضوی سرهنگ 
هادی امیدوار افزود : مقارن ظهر روز دوشنبه یک دستگاه خودروی سواری رانا با یک دستگاه 
کامیون با یکدیگر برخورد کردند و در پی این برخورد خودروی رانا به زیر کامیون رفت. دراین 
حادثه چهار نفر سرنشین  رانا در دم جان باختند. این حادثه به دلیل رعایت نکردن حق تقدم 

رخ داده است.سرهنگ هادی امیدوار، رئیس پلیس راه استان در گفت وگو با خراسان رضوی 
درباره حادثه تصادف خودروی سواری رانا با کامیون که منجر به فوت چهار سرنشین رانا شد 
و در پاسخ به این سوال که آیا اگر کامیون دارای گارد پایین بود باز هم تعداد کشته های این 
حادثه چهار نفر می بود به خراسان گفت: نه متاسفانه نوع ضربه ای که به خودروی سواری وارد 
شده است و نوع برخورد خودروی سواری با کامیون به گونه ای بود که اگر کامیون دارای گارد 
پایین تر نیز بود باز هم در تعداد تلفات فرقی نمی کرد.سرهنگ امیدوار درباره طرح افزودن 
سپر اضافی به سپر جلو برای کامیون های قدیمی که دارای سپر جلو با ارتفاع بالایی از سطح 
زمین هستند، گفت: این طرح  الزامی نبوده است و الان شرکت های سازنده کامیون، طوری 
کامیون ها را طراحی می کنند و می سازند که ارتفاع سپر جلو ی کامیون تا سطح زمین کم باشد 
تا در برخوردهای روبه رو با خودروهای سواری، خودروهای سواری را به زیر کامیون نکشند و 
به طور مثال استاندارد مصرف سوخت در خودروسازی های اروپا یورو6 است اما به این معنی 

نیست که همه خودروسازان این استاندارد را رعایت می کنند.

14 فقره سرقت در کارنامه دزد شبرو 
فرمانده انتظامی شهرستان تربت حیدریه از دستگیری سارق محتویات خودرو و کشف 14 فقره 
سرقت خبر داد.سرهنگ آقابیگی گفت: مأموران کلانتری 11 فردوسی شمالی با بررسی سرنخ 
های موجود در محل های وقوع سرقت دریافتند، سارق یا سارقان در شب با استفاده از تاریکی شب 
و خلوت بودن محله ها، خودروهای بدون لوازم ایمنی را شناسایی و اقدام به سرقت داخل خودرو 
می کنند.وی گفت: مأموران در اقدامی غافلگیرانه با تعقیب و مراقبت وی را در یک اقدام ضربتی در 

حین تردد در شهر دستگیر کردند.

به نام راديو جوان به کام 
کلاهبردار

فرمانده انتظامی تایباد از شناسایی عامل 
سوء  با  ریالی  میلیون   ۵0 کلاهبرداری 
داد.به  خبر  جوان  رادیو  نام  از  استفاده 
،فرمانده  پلیس  خبری  پایگاه  گزارش 
دریافت  پی  در  گفت:  تایباد  انتظامی 
کلاهبرداری  بر  مبنی  قضایی  مرجوعه 
۵0 میلیون ریالی از شهروندی به عنوان 
برنده شدن و انجام مصاحبه از طرف رادیو 
 جوان، مراتب در دستور کار قرار گرفت.
تحقیقات  در  گفت:  ناگهانی  سرهنگ 
ساکن  که  پرونده  متهم  پلیسی  گسترده 
شهریار تهران بود شناسایی و دستگیر شد.


